
 S e p t e m b e r  2 0 1 8  65

U
N
G
D
O
M

Giftet seg med  
Rosana Fernandes  

i São Paulo 
Brazil  

tempel  
i oktober 1982.  

De har 3 barn og  
3 barnebarn.

Jeg ønsker å vitne for dere om 
at president Russell M. Nelson 
er Guds profet på jorden. Jeg 

har aldri sett noen som er mer venn-
lig og kjærlig enn han. Selv om jeg 
følte meg så utilstrekkelig til dette 
hellige kallet som et medlem av De 
tolv apostlers quorum, fikk ordene 
hans og det kjærlige blikket hans da 
han ga meg dette ansvaret, meg til 
å føle meg omfavnet av Frelserens 
kjærlighet.

Er det ikke en velsignelse å ha 
profeter, seere og åpenbarere på 
jorden i vår tid, som ønsker å vite 
Herrens vilje og følge den? Det er 
betryggende å vite at vi ikke er 
alene i verden, til tross for utfordrin-
gene vi opplever i livet. Å ha profe-
ter er et tegn på Guds kjærlighet til 
sine barn. De bekjentgjør Guds og 
Jesu Kristi løfter og sanne natur til 
Deres folk.

Jeg vitner av hele mitt hjerte om at 
profetene taler ved Den hellige ånds 
kraft. De vitner om Kristus og hans 

Profeter:  
Et tegn på Guds 

kjærlighet
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guddommelige misjon på jorden. De 
representerer Herrens sinn og hjerte 
og er kalt til å representere ham og 
undervise oss om hva vi må gjøre 
for å vende tilbake for å være i Guds 
og hans Sønn Jesu Kristi nærhet. Vi 
blir velsignet når vi utøver vår tro 
og følger deres læresetninger. Ved 
å følge dem blir vårt liv lykkeligere 
og mindre komplisert, våre vanske-
ligheter og problemer blir lettere å 
bære, og vi skaper en åndelig rust-
ning rundt oss som vil beskytte oss 
mot fiendens angrep i vår tid.

Jeg vitner høytidelig om at 
Jesus Kristus er oppstått, han lever, 
og han leder sin kirke på jorden 
gjennom sine profeter, seere og 
åpenbarere. Jeg vitner om at han 
er verdens Frelser og Forløser, og 
at gjennom ham kan vi bli frelst og 
opphøyet i vår kjære Guds nærhet. 
Jeg elsker og beundrer ham. Jeg 
ønsker å følge ham og gjøre hans 
vilje og bli mer lik ham. ◼
Fra en tale ved generalkonferansen i april 2018.

Født i  
São Paulo, 
Brazil, den  
2. oktober 1958.

Utførte en heltidsmisjon i 
Brasil Rio de  
Janeiro misjon.

Gikk på  
São Paulo 
Pontifical 
Catholic 

University 
(bachelorgrad i 

regnskap og øko-
nomi, mastergrad i 
bedriftsøkonomi).

Foruten portugisisk, 
som er hans morsmål, 
snakker han engelsk, 
fransk og spansk.

Familien hans sluttet seg til  
Kirken da han var 6 år.

Oppholdt  
som apostel  
den 31. mars 2018.

Av eldste Ulisses Soares
i De tolv apostlers quorum


